
Zápisnica z valného zhromaždenia /VZ/  Pozemkového spoločenstva 
urbárskeho a súkromného lesa Vyšná Vladiča zo dňa 15.4.2023 
 
Program : 
 
1. Prezentácia účastníkov od 10:00 do 10:15 hod.  
2. Privítanie a úvod, schválenie programu VZ  
3. Voľba návrhovej komisie  
4. Správa návrhovej komisie o uznášania schopnosti VZ  
5. Kontrola plnenia posledného uznesenia  
6. Správa predsedu o činnosti spoločenstva za rok 2022  
7. Správa OLH o činnosti za rok 2022 
8. Správa o hospodárení a účtovnej závierke za rok 2022  
9. Správa revíznej komisie za rok 2022  
10. Rôzne - diskusia  
11. Návrh uznesenia a hlasovanie  
12. Záver   
                                            
K bodu 2. Predseda Pozemkového spoločenstva p. Fiľarský privítal členov spoločenstva, 
následne dal predseda slovo p. Mulikovi, ktorý zhromaždenie ďalej viedol, prečítal a dal 
schváliť program VZ. Nikto nemal doplnenie do programu. 
 
K bodu 3. Do návrhovej komisie boli schválené : p.Michalková Mária a p. Balažiová 
Viera - jednohlasne. 
 
K bodu 4. Návrhová komisia po sčítaní hlasov konštatovala, že z celkového počtu 
známych vlastníkov 64 bolo prítomných 37, čo predstavuje 54% z celkového počtu 
všetkých vlastníkov. Komisia konštatovala, že valné zhromaždenie je uznášania schopné.   
 
K bodu 5. Z uznesenia z posledného valného zhromaždenia nebol žiaden bod, ktorý by 
ukladal výboru niečo vykonať. Ale v súvislosti s voľbou nových orgánov pozemkového 
spoločenstva bolo potrebné volebné výsledky oznámiť na Lesný úrad v Stropkove, čo aj 
predseda spoločenstva urobil v zákonnej lehote. 
 
K bodu 6. Predseda predniesol správu o činnosti spoločenstva za uplynulé obdobie t.j. za 
rok 2022 . Správa je súčasťou dokumentácie z VZ. Zároveň poďakoval členom výboru, 
členom dozornej rady a členom spoločenstva za prácu v prospech pozemkového 
spoločenstva v uplynulom roku.  
  
K bodu 7. Z dôvodu neprítomnosti lesného hospodára správu o ťažbe a pestevnej činnosti 
v roku 2022 a návrh plánu na rok 2023 predniesol  predseda spoločenstva, vypracoval ju 
lesný hospodár. V uplynulom roku bolo vyťažených 986,91m3 drevnej hmoty. 
Zalesňovanie spolu 1,13ha. Predseda sa vo svojom vystúpení zmienil aj o požiari lesných 
porastov v Kečurke, ktorý zničil plochu 34a. Správa je súčasťou dokumentácie VZ. 
 
K bodu 8. Správu o hospodárení za rok 2022  a účtovnú závierku za rok 2022 predniesol 
p. Mulik Ladislav, Ing.. Stav účtu k 1.1.2022  bol 15 916,94€, príjmy za rok 2022 boli 
43 586,39€, výdaje  za rok 2022 boli 23 451,39€, stav na účte k 31.12.2022, bol  



34 090,42€. Stav pokladne  k 1.1.2022 bol 17,77€, príjmy do pokladne /z účtu/   za rok 
2022 boli 4 910€, výdaje z pokladne za rok 2022 boli 4 716,98€, stav v pokladni  
k 31.12.2022 bol 210,79€. Správa je súčasťou dokumentácie VZ. 
 
K bodu 9.  Správu dozornej rady o činnosti za rok 2025 predniesol člen dozornej rady 
Ing. Mulik Michal, vypracoval ju ale predseda dozornej rady Ing. Mulik Peter.  Bolo 
konštatované správne nakladanie s finančnými prostriedkami a správne hospodárenie 
výboru pri plnení ako uznesenia z posledného VZ, tak aj plnenie úloh hospodárskeho 
plánu v roku 2021. Konštatoval tiež dostatočné zabezpečenie palivového dreva členom 
spoločenstva. Majetok spoločenstva sa za rok 2022 zvýšil o 18 173,48€.  Bolo predaných 
cca 780m3 drevnej hmoty za cca 37 000€ Správa je súčasťou dokumentácie VZ.  
 
K bodu 10. P. Mulik Mirko predniesol požiadavok na vypracovanie zmluvného vzťahu 
pozemkového spoločenstva so sídlom spoločenstva za úplatu aj s využívaním skladových 
priestorov v sídle spoločenstva. Vzájomným konsenzom bola dohodnutá odplata pre tento 
rok a následne pre budúce roky. Predseda navrhol vytvorenie lesnej stráže z dôvodu 
možných krádeží dreva a nechcených automobilových návštev v našich lesných 
porastoch. Navrhnutí boli p. Fiľarský Anton a p. Ing. Mulik Michal, bola tiež schválená 
odplata za výkon tejto činnosti vzájomným konsenzom po vzájomnej diskusii rôznych 
diskutujúcich. Rovnako bola diskutujúcimi navrhnutá elektronická ochrana našich 
lesných pozemkov formou fotopascí s možnosťou okamžitej kontroly, ako aj ochrana 
prípadným kamerovým systémom v spolupráci s obcou. V prípade ich inštalácie bude na 
nasledujúcom VZ vyhodnotené zabezpečenie priestorov. 
 
K bodu 11. V závere bolo schválené uznesenie V.Z. s účtovnou závierkou za 2022, ktoré 
pripravil a prečítal p. Mulik, hlasovalo sa po jednotlivých bodoch, výsledky boli zapísané 
a overené členmi návrhovej komisie.  
 
Predseda na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť, po ukončení V.Z. prebiehala 
diskusia v uvoľnenej atmosfére, boli rozdané pizze – 6ks ako jednoduchý  obed 
s príslušným občerstvením nealko nápojov.  
 
Miestom jednania bolo TIC vo Vyšnej Vladiči.  
Zapísal :  Mulik L. – člen výboru 

 
 
Za Výbor P.S.  

   


